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Aanwezig: B. Bouton, voorzitter; 
 
W. Brouckaert, wnd. secretaris; 
 
B. De Wulf, J. Keirsebilck, leden; 

 

Verontschuldigd:  D. Delacauw, ondervoorzitter; 
 
R. Herremans, secretaris; 
 
P. Vanhooren, L. Goossens, leden; 

 

 

 

Verslag 

 
1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag van de vergadering in september wordt goedgekeurd. 

Er wordt ook akte genomen van het ontslag van Luc Goossens. 

2. # sporters beleven meer: award 2021 

Middelkerke nam terug deel en diende tegen de opgegeven deadline van 22/10 het dossier in. 

Er werden 6 criteria voorop gesteld waarvan er minstens aan 4 moet voldaan worden. 

Criterium 1: sporten zonder drempels 

Criterium 2: gezinssport 

Criterium3: maand van de sportclub 

Criterium 4: schoolsport 

Criterium5: sporten in de natuur 

Criterium 6: sport op het werk 

Middelkerke heeft initiatieven ingezonden voor 2 -3 -4 en 5. 
Nieuw dit jaar is dat er telkens maar 1 initiatief mocht ingezonden worden. 

Nu is het nog wachten op de uitkomst als Middelkerke terug een award mag ontvangen. 

De uitreiking van de award is voorzien in december (9/12) en zal plaats vinden in Gent (topsporthal) 
en gaat over 2 provincies: Oost- en West-Vlaanderen. 

Meestal worden meerdere personen uitgenodigd (3 à4). 
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Wie heeft interesse om mee te gaan? 

Het is inderdaad nog wachten op de uitslag en de eventuele wijzigingen door  aangepaste 
Covidmaatregelen. 

De leden worden nog op de hoogte gebracht van de definitieve uitnodiging. 

3. Verhuis clubs en scholen naar nieuw zwembad en sporthal: stand van zaken. 

Impressies werfbezoek:  

- positief, maar er is nog veel werk. 

 

Stand van zaken verhuis van clubs en scholen naar zwembad en sporthal. 

- Het proefzwemmen dan aanvankelijk voorzien was begin november en nadien aangepast 
werd naar de week van 6 december is nu ook al niet meer haalbaar. 

- Deze week nog ontvangen de scholen en de clubs concrete info over het proefzwemmen dat 
in de week van 20/12 kan plaats vinden. 
scholen en clubs zullen dit moeten bevestigen aan de sportdienst. 
Bieke stelt voor om enige flexibiliteit toe te laten en de keuze van wie nu komt zwemmen in de 
week van 20/12 over te laten aan de school zelf, maar wel te verstaan volgens de 
gebruikelijke dagen en uren. 
De scholen zijn gewoon om in deze periode alternatieve activiteiten te voorzien omdat het 
oude zwembad in deze periode gesloten was voor jaarlijks onderhoud. 

- De gratis zwembeurten en het gratis busvervoer wordt verder gezet. Dit is omschreven in een 
reglement dat door de dienst welzijn (scholen) herbekeken zal worden en aangepast naar de 
exploitant VITA en aangepast naar de nieuwe geldende tarieven. 

- Wat ook al afgetoetst werd is de aanwezigheid van voldoende redders tijdens het zwemmen 
van de Middelkerkse scholen. Hierdoor wordt getracht om de assistentie door een redder bij 
de zwemles voor het 1° leerjaar verder te zetten. VITA tracht hierdoor om afwisseling te 
voorzien in de monotone taak van de redders. 

- Bieke stelt het ‘vrij zwemmen of spelen’ vlak voor een vakantie in vraag! Betekent dit dat de 
leerlingen dan ook van het recreatiegedeelte mogen gebruik maken? 
Dit zal afgetoetst worden bij VITA, als voorstel kan gevraagd worden om dit 2x/schooljaar toe 
te staan, bijvoorbeeld laatste les voor kerstvakantie en laatste les voor zomervakantie. 

- Clubs zullen ook in de week van 20/12 hun materiaal naar het nieuwe zwembad kunnen 
overbrengen. 

- Na de kerstvakantie kan het school- en clubzwemmen officieel van start gaan (de laatste 
versie van de banenplanning wordt nogmaals naar de Middelkerkse gebruikers gestuurd). 

- Na de kerstvakantie verhuizen ook enkele clubs naar de sporthal. Zij dienen zelf de keuring 
voor competitie aan te vragen bij hun federatie. VITA heeft vanzelfsprekend de eisen voor 
competities meegenomen in de aanleg van de sporthal. 

4. Aanvraag projectsubsidie: advies sportraad. 

Er werd een aanvraag ingediend door de Koninklijke Schuttersvrienden voor de organisatie van hun 
100-jarige viering. 
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De ingediende formulieren voor een projectsubsidie worden voorgelegd aan de leden. 

Een overzicht van uitgaven en inkomsten werd mee bezorgd. 

ADVIES sportraad: gunstig en voorstel subsdiebedrag: € 500,- (indien er nog voldoende beschikbaar 
is) 

5. kalender 2022: reguliere activiteiten en evenementen. 

Kalender 2022 (voorjaar en zomer) 

 

Regulier aanbod 

 Ondersteboven van sport (aanpassingen op vlak van zwembad) 

 Kijk ik fiets 

 Sportklassen 2° graad en 2° leerjaar 

 Start to run  

 Nieuw: start to walk (in samenwerking met de Duinentrappers) 

 

Evenementen 

 BK cyclocross 8-9 januari (sportraad? Vip mogelijkheden?) 

 Nieuwjaarscorrida 15/01 (Sandman Inferno) 

 Coastrace 24/01 

 Toertocht MTB 

 Algemene vergadering 11/03 

 De nacht van de sportclubs 12/03 + uitreiking sportprijzen 2020-2021  

 Bk wegrijden 26/06 

 Triatlon (Sandman Inferno): Hinterland 

 Coastrun 26/08 

 Noordzeefakkeltocht 21/08 

 

 

Sport aan Zee 

 Manche kampioenschap beachvolley 

 Petanque Grand Sud 

 O2run 

 

Sportkampen (krokus, Pasen, zomer, herfstvakantie) 
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6. Toelichting van de schepen 

- Stand van zaken zwembad en sporthal op sportpark 
Er wordt met man en macht gewerkt om een officiële opening op 18/12 te kunnen halen. Dit 
was toch moeilijk om scholen en clubs concrete info te bezorgen. Telkens moesten eerder 
bezorgde berichten teruggeroepen worden en aangepast worden naar later verschoven data. 
De scholen en clubs kunnen dus in de week voor de kerstvakantie proefdraaien en dan na de 
kerstvakantie officieel van start gaan. 

  

- Sportpark (fase 3) en domein waar masten staan: fase 3 van het sportpark zou ook klaar 
moeten zijn tegen deze zomer. Ondertussen is het huis op het domein met de masten ook 
afgebroken. De voorstellen om er een vijver te creëren zijn niet zo evident. Het grondwater zit 
blijkbaar te diep en het lijkt ernaar uit dat dit hoogstens een poel zal worden. 

 

- Algemene vergadering en uitreiking sportprijzen 2022: 
op vrijdag 11/03 staat de algemene vergadering gepland.  
sportprijzen uitreiken in 2022 (omvat prestaties van 2020 en 2021, op voorwaarde dat deze 
voldoen aan het reglement) zouden best voorzien worden. 
De overhandiging van de sportprijzen kan gebeuren op het nieuw initiatief ‘De nacht van de 
sportclubs’: een initiatief waarbij de sportclubs zelf geld in de kas kunnen krijgen via verkoop 
van (steun)kaarten. Dit concept moet nog meer uitgewerkt worden en afgetoetst worden met 
het schepencollege. 
Toch zijn de leden van de sportraad zeker te vinden voor dit concept. Desnoods kan de avond 
opgesplitst worden voor jeugd en volwassenen, waarbij de jeugd in de late vooravond 
uitgenodigd worden en een aangepast aanbod krijgen. 
locatie hiervoor wordt in vraag gesteld: de nieuwe sporthal? Lijkt wat te groot hiervoor en dan 
moeten competities weer verplaatst worden. De branding lijkt dus voor een eerste editie meer 
geschikt en zal via de sportdienst reeds vastgelegd worden. 

- Aangepast concept triatlon: de editie in 2021 was een 5-5-5 organisatie maar zou in 2022 
evolueren naar een ¼ triatlon. De locatie zou ook verhuizen naar het hinterland. Zwemmen in 
de vaart en fietsen en lopen van daaruit naar het hinterland. De Barloke wordt momenteel als 
centrum voorzien voor inschrijvingen, kleedruimte, prijsuitreiking enz.. 

7. Variapunten 

- Melding ontslag lid van de sportraad Luc Goossens 
er wordt in vraag gesteld als we nu nog met voldoende leden aanwezig zijn? 
Na het ontslag zijn er nog 8 leden, volgens de statuten is er dus 1lid tekort. 
verkiezing voorzien op algemene vergadering in 2022. 

- Petanque op sportpark: Wilfried vraagt in naam van zijn club hoe de omgevingswerken op de 
site van het zwembad zullen evolueren. Momenteel is de toegang naar de chalet heel moeilijk 
en zeker bij slecht weer! Bij tornooien loopt het parkeren nog moeilijker. 
De schepen antwoordt hierop dat dit nog een maand zal aanslepen tot de officiële opening. 
Tegen 18/12 zou de omgevingsaanleg ook klaar moeten zijn en dus ook een betere toegang 
naar de petanque. 
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- Vraag van Josiane (MTV Sirene): de aanloop op het podium voor competitieturners is te kort! 
oplossingen? Er werd al eens gepolst bij Eurogym hoe dit kan aangepakt worden. Josiane 
bezorgt de nodige voorstellen gedocumenteerd met foto’s. 
Mogelijkse voorstellen kunnen afgetoetst worden bij de technische dienst (aanpak in eigen 
beheer voor een bijkomend stuk te maken en een systeem te voorzien om dit veilig te bergen 
in de zaal). 

 

Voor verslag, 

 

 

de wnd. secretaris, de voorzitter, 

 

Wilfried Brouckaert Bart Bouton 


